
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 7. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 470
Vil ministeren i forlængelse af sit svar på SOU alm. del spørgsmål nr. 400 undersøge, om 
det statistisk er sandsynligt, at der kan ske så store og samtidige fald i omgørelsespro-
centen på lige nøjagtig de udvalgte 14 særdanmarkskortsbestemmelser, men ikke på de 
øvrige 50 bestemmelser i serviceloven, herunder redegøre for hvilke forklaringer på faldet 
Ankestyrelsen har undersøgt? Der henvises til, at ministeren i svaret alene henholder 
sig til en redegørelse fra Ankestyrelsen, hvoraf det fremgår, at styrelsen ikke kan sige 
noget om årsager til faldet i omgørelsesprocenten, eller hvorfor der sker et fald på det 
pågældende tidspunkt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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